
PROTOKÓŁ NR VI 

Z POSIEDZENIA WSPÓLNEGO KOMISJI STAŁYCH RADY MIEJSKIEJ Z DNIA 20.08.2024 r. 

W posiedzeniu wspólnym komisji stałych udział wzięło 12 radnych.   

Nieobecni radni to: Justyna Zielińska, Sebastian Mędlewski, Jowita Dec. 

Na protokolanta posiedzenia wybrano Agnieszkę Dorawa. 

Posiedzenie miało na celu omówienie projektów uchwał na VI sesję RM zaplanowaną na dzień 

23.08.2024 r. Posiedzenie wspólne komisji otworzył Przewodniczący RM  Pan Dariusz Chojnacki. 

Omówiono projekty uchwał wg następującej kolejności: 

Pkt 16. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej  Powiatowi Inowrocławskiemu. 

Projekt uchwały zreferowała Pani Iwona Konopa – Dyrektor Wydziału Inwestycji i Planowania 

Przestrzennego. 

Radni nie zgłosili uwag do w/w projektu. 

Pkt 13. Uchwała w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miejskiej w Solcu Kujawskim oraz nadania 

jej statutu. 

Projekt uchwały zreferowała Pani Paulina Popielewska – Radca Prawny Gminy 

- Radny Pan Dawid Konwiński zwrócił się z pytaniem: Czy osoba, która nie jest uczniem i ukończyła np. 

20 lat posiada czynne prawo wyborcze? 

- Pani Paulina Popielewska:  W opracowanym statucie bierne prawo wyborcze przysługuje uczniom od 

13 roku życia, natomiast czynne prawo wyborcze posiadają  osoby, które nie ukończyły 21 roku życia i 

nie ma wymogu aby był uczniem. 

Pkt 5. Uchwała w sprawie zmiany budżetu Gminy Solec Kujawski na 2024 rok. 

Projekt uchwały zreferowała Pani Monika Michalska – Skarbnik Gminy  

- Radna Pani Beata Kołota zwróciła się z pytaniem: Dlaczego skreślamy 100 tys. zł. przeznaczonych na 

WOPR? 

-Pani Iwona Konopa:  Wniosek o zmniejszenie tych środków był z Wydziału Inwestycji i Planowania 

Przestrzennego. Zostały one przeznaczone na zagospodarowanie działki nr  621/10, która położona jest 

w bezpośrednim sąsiedztwie Domu Harcerza i będzie wydatkowana w zakresie zagospodarowania całej 

nieruchomości a nie tylko na realizację hangaru WOPR. 

- Radny  Pan Dawid Konwiński: Kiedy możemy się spodziewać jakichkolwiek realizacji w/w działań? 

- Pani Iwona Konopa: Po podjęciu uchwały mamy możliwość przygotowania dokumentów do przetargu. 

- Burmistrz Pan Adam Michalak: Została podjęta decyzja wypowiedzenia umowy użyczenia 

dodatkowych działek  przylegających do terenu „harcówki”, ponieważ nic tam się nie dzieje i nie ma 

sensu użyczania tych terenów. Użyczony będzie tylko budynek i droga dojazdowa. 

- Pani Iwona Konopa: Program funkcjonalno – użytkowy będzie realizowany niezależnie od 

wypowiedzianej umowy. Będą też dokonywane rozeznania w dostępnych konkursach aby 

zagospodarować cały ten teren.  



- Radny Pan Wojciech Elszyn: Kiedy to będzie wykonane? 

- Pani Iwona Konopa: Musimy zobaczyć jakie to będą koszty realizacyjne a przede wszystkim, co my 

będziemy chcieli tam zrobić. 

- Radna Pani Beata Kołota : Czy te działania są we współpracy i w porozumieniu z WOPR? 

- Pani Iwona Konopa: Odbyło się spotkanie z przedstawicielami, którzy również przychylili się do 

złożonej propozycji aby nie realizować tylko jednego elementu ale żeby zagospodarować i wykorzystać 

pozostałe tereny. 

- Radna Pani Grażyna Bieniek: Dlaczego zostały zmniejszone środki na zagospodarowania Nasycalni 

Sportu I etap? 

- Pani Iwona Konopa: Środki nie zostały zmniejszone tylko przesunięte na 2025 rok. Kwota nie ulega 

zmianie. 

Pkt 6. Uchwała w sprawie zmiany WPF Gminy Solec Kujawski na lata 2024 – 2043. 

Projekt uchwały zreferowała Pani Monika Michalska – Skarbnik Gminy  

Radni nie zgłosili uwag do w/w projektu. 

Pkt 3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Solca Kujawskiego w okresie od 15 maja 2024 roku do 

30 lipca 2024 roku. 

Radni zapoznali się ze sprawozdaniem, które zostało przesłane w formie elektronicznej przez Biuro Rady 

i podjęli decyzję aby Burmistrz Pan Adam Michalak przedstawił sprawozdanie podczas sesji. 

Pkt. 4 Uchwała w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Solec Kujawski na lata 2023 – 2030+. 

Strategię przedstawił w formie prezentacji multimedialnej  Pan Dawid Topol. 

- Radny Pan Wojciech Elszyn zwrócił się z pytaniem: Zarząd województwa wydał opinię pozytywną z 

uwagami. Czego te uwagi dotyczyły? 

- Pan Dawid Topol: Były to uwagi techniczne a nie merytoryczne. 

Pkt 7. Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości. 

Projekt uchwały zreferowała Pani Monika Michalska – Skarbnik Gminy  

Radni nie zgłosili uwag do w/w projektu. 

Pkt 8. Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania 

odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Projekt uchwały zreferował Pan Cezary Ball – Dyrektor Wydziału Utrzymania Miasta 

- Radny Pan Dawid Konwiński: Co jeśli w przypadku gdy środki z dopłat gospodarowania odpadami 

komunalnymi będą wystarczające na pokrycie kosztów funkcjonowania tego systemu? 



- Pan Cezary Ball: Nie będzie wówczas dopłat. Ta uchwała daje możliwość zwiększenia kosztów dopłaty i 

nie ogranicza nas do dopłaty tylko w wysokości 3 zł, bo taka była podjęta poprzednio uchwała. Nie 

obciąża również to mieszkańców aby podwyższyć opłatę za odpady. 

- Pan Dawid Konwiński:  Czy nie lepszym wyjściem byłoby właśnie podnieść  mieszkańcom opłaty za 

odpady wiedząc, że wszystkie ceny poszły do góry.  

- Pan Cezary Ball: Musimy pamiętać, że albo podwyższamy mieszkańcom stawki za odpady albo trzeba 

będzie przesuwać środki w budżecie z innych zadań bądź inwestycji. Do RM należy decyzja czy 

wybieramy jedną czy drugą opcję, która wiąże się z cięciami w budżecie. 

- Radny Pan Wojciech Elszyn: Nie wiem, czy zasadne jest podejmowanie tej uchwały teraz na najbliższej 

sesji przed zleconym w ZGK audytem, ponieważ po audycie będą na pewno jakieś wnioski? 

- Burmistrz Pan Adam Michalak: Audyt nie jest wykładnią przepisów, tylko ma nam pokazać czy są jakieś 

nieprawidłowości jeśli chodzi o gospodarowanie odpadami. Zatem podjęcie tej uchwały na tę chwilę 

jest zasadne, ponieważ jest zabezpieczeniem dla mieszkańców. 

- Radna Beata Kołota: Czy w budżecie jest zabezpieczona kwota na pokrycie kosztów gdyby trzeba było 

dopłacić do odpadów kwotę wyższą niż do tej pory czyli 3 zł? 

- Pani Monika Michalska: W budżecie jest zabezpieczona kwota 600 tys zł. na podstawie 

prognozowanych wyliczeń na pokrycie  dopłaty wyższej niż 3 zł. 

Pkt 9. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zbycie przez Gminę Solec Kujawski udziałów Spółki 

działającej pod firmą  Kujawsko – Pomorski Fundusz Poręczeń Kredytowych Sp.z o. o. z siedzibą w 

Toruniu. 

Projekt uchwały zreferowała Pani Kinga Rubaszewska  - Zastępca Burmistrza Solca Kujawskiego. 

Radni nie zgłosili uwag do w/w projektu. 

Pkt 10. Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania komisji stałych Rady Miejskiej w 

Solcu Kujawskim . 

Projekt uchwały zreferował Pan Adam Michalak- Burmistrz Solca Kujawskiego. 

Radni nie zgłosili uwag do w/w projektu. 

Pkt 11. Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

w Solcu Kujawskim oraz nadania jej statutu. 

Projekt uchwały zreferował Pan Adam Michalak- Burmistrz Solca Kujawskiego. 

Radni nie zgłosili uwag do w/w projektu. 

Pkt 12. Uchwała w sprawie wyboru członków Soleckiej Rady Seniorów. 

Projekt uchwały zreferował Pan Adam Michalak- Burmistrz Solca Kujawskiego. 

Radni nie zgłosili uwag do w/w projektu. 

 

 



Pkt 14. Uchwała w sprawie zmiany Statutu Centrum Usług Społecznych w Solcu Kujawskim 

Projekt uchwały zreferował Pani  Anna Filipiak- Kierownik Sekcji ds. Świadczeń Rodzinnych 

Radni nie zgłosili uwag do w/w projektu. 

Pkt 15. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi  z dnia 5 sierpnia 2024 r. 

Projekt uchwały zreferowała  Radna Pani Marzanna Szewczyk- Przewodnicząca Komisji Skarg Wniosków 

i Petycji. 

Radni nie zgłosili uwag do w/w projektu. 

Pkt 16. Wolne głosy i wnioski 

- Radna Pani Katarzyna Stamm: Zaniepokojeni rodzice dzieci 3 letnich, które nie zostały przyjęte do  

przedszkola. Jedna z mam napisała pismo do gminy i dostała odpowiedź, że miejsce musi być 

zapewnione i niestety żadne przedszkole nie zostało wskazane.  

- Pan Adam Michalak wyjaśnił, że jest po spotkaniu z vice Minister Polityki Społecznej odnośnie 

programu „Aktywny Maluch” i „ Aktywny Rodzic” i zastanawia się, czy nie skorzystać z tych programów i 

w naszych lokalach nie uruchomić żłobka. Panie z „Kubusiowego Zakątka” odmawiają przyjęć, ponieważ 

mają grupę 16 osobową i to im się kalkuluje. Zasugerował również, że można byłoby wykorzystać 

budynek po byłym gimnazjum albo rozbudować przedszkole „ Promyczek”. 

Posiedzenie zakończono o godz. 18:00. 

Protokolant posiedzenia: 

Agnieszka Dorawa 

 


